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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Sinds maart dit jaar worden de restafualcontainers niet langer eens per 2 weken, maar nog slechts

eens per 4 weken geleegd. Dit om het beter scheiden van afual te stimuleren en toe te werken naar

een reductie van de hoeveelheid restafual. lnmiddels hebben zowel onze inwoners als Saver hun

ervaringen op kunnen doen met dit nieuwe beleid, en de cijfers laten zien dat dit bereikt wordt.

Als D66-, PvdA- en GroenLinksfracties hebben we vanaf de start van het nieuwe beleid veel vragen
gekregen over het correct scheiden van afual. Veel mensen twijfelden, de informatievoorziening bleek

voor veel Roosendaalse gezinnen nog ontoereikend. Dit is ook regelmatig door andere fracties

aangekaart en hier is voor het zomerreces uitvoerig over gesproken. Ook op de informatieavond van

woensdag 2 september werden een aantal concrete voorbeelden van soms beperkte kennis over

correct afval scheiden besproken en konden we de eerste stappen naar betere communicatie zien.

Helaas moeten we concluderen dat het aantal berichten van overlast -wellicht deels versterkt door de

Corona-crisis waardoor mensen in de zomermaanden thuisbleven- dit jaar fors hoger leek dan

eerdere jaren.

Het lijkt ons dan ook gepast te reflecteren op de oorzaken van deze overlast en de vraag te stellen

hoe we deze in de toekomst fors kunnen verminderen.

Dit brengt ons tot de volgende vragen:

1. Herkent het college het beeld dat de overlast door afualstank dit jaar (fors) groter is dan

voorgaande jaren?

2. Deelt u onze mening dat dit voor een aanzienlijk deel veroorzaakt wordt door incorrect afval

scheiden (nog altijd te veel natte voedselresten bij het restafualen PBD)?

3. Herkent u het beeld dat veel Roosendalers nog altijd moeite hebben met het correct scheiden

van afval, en hier een sterke informatiebehoefte bestaat?
4. De komende tijd wordt een flyer over correct afval scheiden verspreid, waarin mensen door

middel van afbeeldingen en in verschillende talen geïnformeerd worden. Wij zien dit als een

uitstekend begin. Wel resteert de vraag in hoeverre mensen overtuigd worden van de directe

voordelen van juist scheiden die zij zelf kunnen ervaren, zowel in de portemonnee als qua

overlast. Gaan mensen in toekomstige communicatie nog beter gewezen worden op de

kostenbesparing die goed afual scheiden met zich meebrengt? En worden zij nog beter
gelnformeerd over hoe een stinkende container in de zomermaanden met goed scheiden

goeddeels te voorkomen is?



Namens,

D66, Harm Emmen en Bejar Taher

PvdA, MichaelYap

GroenLinks, Christian Mllée



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. De stankoverlast was vooral aanwezig tijdens de hittegolf. Deze hittegolf duurde ook langer

dan in voorgaande jaren het geval was.
2. Stank wordt veelal veroorzaakt door het niet goed scheiden van etensresten.

3. Nee, Roosendalers scheiden het afval steeds beter. Dat laten de resultaten ook zien. Uiteraard

blijven we onze inwoners stimuleren en informeren door middel van diverse communicatie

middelen.
4. We blijven inzetten op goede communicatie rondom het scheiden van afual. Dit doen we in

nauw overleg met Saver. We blijven werken aan een steeds interactievere manier van

communicatie. Daarnaast zetten we ook in op seizoensgebonden communicatie om inwoners

zoveel mogelijk te faciliteren met goede en actuele informatie.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te geTnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De b
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